

РАСШИФРОВКА V.I.N. КОД

Представляем ВАМ смысл VIN (Идентификационный Номер транспортного средства) кода.

Эта система нумерации необходима для некоторых стран, как в следующем примере.

Северная Америка , Европа ,Океания

При импорте указанных моделей через YMC/OMDO, вы можете найти такой VIN код на раме мотоцикла.

Пример: YZF-R6 (2003 Модельный год для США) №/Рама : RJ06E-010000
VIN КОД **JYA RJ06E 23A 010000**

JYA : Это три символа, которые определяют страну происхождения и Изготовителя транспортного средства.

Этот код присвоен Yamaha .

J: Япония, **Y**: Yamaha, **A**: Мотоцикл и Скутер или **4**: ATV или **E**: Снегоход)

RJ06E : Это идентификационный код модели. (Код Модели)

23A : Эти знаки имеют значение для производства моделей для Северной Америки.

2 : Данное значение для внутреннего применения рынка Северной Америки

3 : Данное значение является определением модельного года (2003 год)

A : Это значение код для завода производства.

A : Yamaha Основной Завод и 5-й завод, B или C : Souki Завод

ПРИМЕЧАНИЕ: Эти символы для Европы моделей описаны "000"

010000 : Эти символы позволяют определить номер изделия и дату производства.

MEANING OF V.I.N. CODE

Introduce you the meaning of V.I.N. (**V**ehicle **I**dentification **N**umber) code.
This numbering system is required by some countries, as following.

North America , Europe ,Oceania

When you imported these specified modesl through YMC/OMDO, you are going to find the V.I.N. code on the frame of motor vehicle.

Sample: YZF-R6 (2003 year USA Specification) F/No : RJ06E-010000
VIN CODE **J Y A R J 0 6 E 2 3 A 0 1 0 0 0 0**

JYA : This is a constant which identifies the country of origin and the manufacture.
this code was assigned to Yamaha by the federal government.

(**J**: Japan, **Y**: Yamaha, **A**: Motorcycle and Scooter or **4**:ATV or **E**: Snowmobile)

RJ06E : These characters are identify the model. (Model Code)

23A : These characters have a meaning of produced units for North America models.

2 : This letter is designed by the government which is homorogated the unit.
These are for government use only. And they decide by themselves.

3 : This letter is identify the model year (200**3** year)

A : This letter is the code for the plant of manufacture.

A : Yamaha Main Factory and 5th factory, B or C : Souki Factory

NOTE: These characters for Europe models are described "**000**"

010000 : These characters are identify the production number.